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میز خبر

وزیر بهداشت خبر داد: 

 پلمپ ۴۸۱رستوران
و اغذیه فروشی متخلف

مهر| »در اجرای طرح ســامت نــوروزی و 
بازرســی از اماکــن عمومی، 481 رســتوران و 
اغذیه فروشی متخلف پلمپ شــدند.« این خبر 
را وزیر بهداشــت اعام کرد. حسن  هاشمی که 
در یــک برنامه تلویزیونی صحبــت می کرد، در 
توضیح بیشــتر گفت: »از مــواردی که در طرح 
سامت نوروزی توســط وزارت بهداشت به طور 
مرتب کنترل می شــود، آب شرب است و در این 
طرح تاکنون ۲48 هزار نمونه گرفته شــده تمام 
این اقدامات برای این اســت که مردم تعطیات 
خوب و خوشی داشــته باشــند.« او به اتفاقات 
شب چهارشنبه ســوری اشــاره کرد: »با وجود 
برخی صحنه های نازیبا اما میزان مصدومیت ها 
۳۰ درصــد و میــزان بســتری های این شــب 
۵۰ درصد کاهــش یافت، البته 4 مــورد فوتی و 
۳4۰۰ مورد مصدومیت در کشور ثبت شد که با 
فرهنگ باستانی ما درخصوص چهارشنبه سوری 
که چیزی جز پاکی و پاکدامنــی و رفع خطاها 
نیست، سازگاری ندارد.«  هاشمی افزود: »مردم 
خواستند که آسیب های ناشــی از حوادث شب 
چهارشنبه آخر سال را کاهش دهند و در تعطیات 
نوروزی هم باید بخواهند کــه حوادث را کاهش 
دهند، البته دســتگاه های انتظامی و امدادی با 
ظرفیت بسیار بالا آماده هستند. امسال بیش از 
۵۰۰ پایگاه به ظرفیت موجود اضافه شده است 
و اورژانس های بیمارستانی نیز تقویت شدند اما 
تا مردم نخواهند، نمی توانیم در کاهش حوادث 
در تعطیات نوروزی موفق باشیم.«  هاشمی در 
ادامه با بیان این که وزارت بهداشــت در کشــور 
حدود 4۶۰ هزار نیروی انســانی دارد که بیش از 
۲۵۰هزار نفر از آنها در بیمارستان ها، درمانگاه ها 
و اورژانس های بیمارستانی و پیش بیمارستانی 
ارایه خدمت می کنند، افزود: »۷۰ درصد از ظرفیت 
نیروی انسانی وزارت بهداشت در ایام تعطیل فعال 
هستند.« او گفت: »در جاده های کشور 1۷ هزار نفر 
نیروی اورژانس با 4۶۰۰ دستگاه آمبولانس، ۳4 
بالگرد و ۶ اورژانس دریایی خدمت رسانی می کنند. 
همچنیــن در بیمارســتان ها و مراکزدرمانــی 
حضور پزشکان، پرســتاران، بهیاران و امکانات 
لازم پیش بینی شده است.« براساس اعام وزیر 
بهداشت، یک هزار و ۲4۰ اکیپ بهداشتی از 1۵ 
اسفند ۹۶ تا 1۵ فروردین ۹۷ برای نظارت بر اماکن 
اجتماعی مانند راه آهن، پایانه های مسافربری و 
مهمانپذیرها، رستوران های بین راهی مراکز تهیه 
و عرضه موادغذایی نظــارت دارند. به طوری که 
تاکنون، بازرسان بهداشت محیط وزارت بهداشت 
۳1۲ هزار بازدید از اماکن مختلف داشــته اند که 
8۵۳ پرونده برای تخلفات تشکیل شده و تعداد 
قابل  توجهی از مراکز متخلف، پلمپ شده اند و ۲۲ 
تن موادغذایی فاسد و غیربهداشتی معدوم شده 
است. براساس اعام وزیر بهداشت از ۵ فروردین 
تعداد اکیپ های بهداشــتی وزارت بهداشت به 

۲8۰۰ اکیپ افزایش پیدا می کند. 

مدیرکل دفتر طب ایرانی وزارت بهداشت: 

»فروشگاه های سلامت« جایگزین 
داروخانه های طبیعی می شوند

ایســنا| مدیرکل دفتر طب ایرانــی وزارت 
بهداشت از راه اندازی »فروشگاه های سامت« به 

جای داروخانه های طبیعی خبر داد.
محمــود خدادوســت، دربــاره آخرین وضع 
راه اندازی مراکــزی برای فروش داروهای گیاهی 
توضیح داد: »طرح داروخانه های طبیعی به دلیل 
این که داروســازان کمی در ایــن زمینه توجیه 
نبودنــد، با چالش روبه رو شــد و بــا وجود اباغ 
آیین نامه آن اجرا نشــد. به همین دلیل با اندکی 
تغییر و اصاح، در  ســال جدید با نام فروشــگاه 
سامت فعالیت می کنند. با توجه به جلساتی که 
با سازمان غذا و دارو داشتیم، امیدواریم با اصاح 
مواردی که داروسازان را نگران کرده بود، این مراکز 
در  سال ۹۷ راه اندازی شوند.« او افزود: »تمرکز این 
مراکز، فروش داروهای گیاهی و گیاهان دارویی 
بسته بندی شــده و استاندارد اســت. ما معتقد 
هستیم اگر قرار اســت فرآورده طبیعی و گیاهی 
عرضه شود، مسئول فنی باید داروساز باشد. این 
داروســاز می تواند داروســازی عمومی باشد که 
دوره هــای کوتاه مدت طب ایرانــی را گذرانده یا 
داروسازهای سنتی باشند.« او با اشاره به راه اندازی 
دو مرکز طب ایرانی در دو بیمارســتان در یزد و 
مشــهد، افزود: »این مراکز به صورت آزمایشی 
فعالیت می کنند تا نحوه تعامل آنها با طب رایج در 
بیمارستان ها تنظیم شود. در قانون برنامه ششم، 
توسعه بیمارستانی وزارت بهداشت مصوب شده 
است که این مراکز به تدریج در بیمارستان های 
آموزشی توسعه یابند.«  به  گفته خدادوست، پس 
از اجرای آزمایشی طرح، برطرف شدن نقایص آن 
و موفق بودن تعامل و تلفیق این خدمات با طب 
رایج، می تــوان آن را توســعه داد: »عاقه مندی 
بیمارستان ها هم به راه اندازی این بخش بیشتر 
شده است. یکی از مشکاتی که در این زمینه با آن 
روبه رو شده ایم، بیمه نبودن خدمات طب ایرانی 
اســت؛ اگر نتوانیم این خدمات را تحت  پوشش 
بیمه ببریم، فشــار اقتصادی زیادی به مراجعان 
وارد می شــود. درحال  حاضر ضمن ادامه درمان 
با طب رایــج، این دو مرکز به صورت مشــاور در 
بیمارستان ها فعالیت می کنند. اگر این خدمات 
بیمه شوند، می توان بیمار را در بخش طب ایرانی 
بستری کرد و درصورت نیاز به مشاوره طب رایج از 

متخصصان این حوزه کمک گرفته می شود.«

روی خط خبر

پس از استعفا از معاونت صنایع دستی کشور

»نامور مطلق« از شورای جهانی 
صنایع دستی هم انصراف داد

ایســنا| نامور مطلق بعد از اســتعفا از معاونت 
صنایع دستی کشور، از مدیریت غرب آسیا در شورای 
جهانی صنایع دســتی هم انصراف داد. او در این باره 
گفت: »نامه ای به شورای جهانی صنایع دستی و غدا 
هیجاوی- رئیس منطقه ای آسیا و اقیانوسیه ارسال 
کردم و ضمن قدردانی از آنها برای همکاری جهت 
انجام اتفاقات خوب در ایران، از مســئولیت خود در 
بخش صنایع دستی غرب آسیا انصراف دادم.« مطلق 
ادامه داد: »در نامه ای که به شورای جهانی و رئیس 
منطقه ای آسیا و اقیانوسیه فرستادم، از غدا هیجاوی 
به دلیل همکاری برای ثبت جهانی شهرها و روستای 
صنایع دستی تقدیر کردم؛ زیرا ایران بعد از ۵۰ سال 
میزبان اجاس شــورای جهانی صنایع دستی بود 
و از طرفی توانســتیم از همه  ظرفیت هایمان برای 
ثبت های جهانی اســتفاده کنیم.«  معاون پیشین 
صنایع دســتی و هنرهای سنتی کشور گفت: »من 
به عنوان شخصیت حقوقی از ایران و خانم عایشه از 
کشور عمان به  طور مشترک مدیریت صنایع دستی 
غرب آسیا را برعهده داشــتیم، گر چه دفتر شورای 
منطقه ای غرب آســیا فقط در ایران فعال شــد.«  
نامور مطلق اظهار امیدواری کرد، این مســئولیت 
را یک ایرانی به خود اختصاص دهد؛ زیرا کشــور ما 
ظرفیت های بســیاری در حوزه صنایع دستی دارد.  
بهمن نامور مطلق که 8 اســفندماه از سمت خود 
به عنوان معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی کشور 
استعفا کرد، در اجاس شورای جهانی صنایع دستی 
که مهرمــاه 1۳۹۵ در اصفهان برگزار شــد، برای 
دومین بار به طور مشــترک با کشور عمان، به عنوان 

مدیر صنایع دستی غرب آسیا انتخاب شد.

معاون برنامه ریزی شهرداری تهران:

  ۱۱0هکتار از باغ های پایتخت
در 3  سال تخریب شده است

ایسنا| معــاون برنامه ریزی شــهرداری تهران از 
تخریب 11۰ هکتار از باغات تهران طی ســه  سال با 
اســتناد به مصوبه برج باغ خبر داد. حجت میرزایی 
درباره لغو مصوبه برج باغ و استقبال شهرداری تهران از 
لغو این مصوبه گفت: »مصوبه برج باغ نزدیک به دو دهه 
در شهر تهران جاری بود و عامل اصلی تخریب بسیاری 
از باغات تهران بوده است. در سند تحویل و تحول هم 
اشاره شد که تنها در یک دوره سه ساله نزدیک به 11۰ 
هکتار از باغات تهران تخریب شده است و این در حالی 
است که ما باید از باغات و فضای سبز تهران حمایت 
کنیم. برای صیانت از باغات و فضای سبز شهر تهران 
که بسیار مهم اســت، چاره ای نداریم که از بخشی از 
درآمدهای حاصله از مصوبه برج باغ چشم پوشی کنیم. 
البته لغو این مصوبه کافی نیست؛ چرا که ممکن است 
افراد و مالکان به اســتفاده از شگردهای خاص برای 
خشکاندن و ساخت وساز در باغ روی بیاورند.«  او ادامه 
داد: »شهرداری باید مراقبت جدی از باغات باقیمانده 
انجام دهد تا مورد تاراج ســودجویان با اســتفاده از 
شــگردهای خاص نشــود. در اتخاذ سیاست ها در 
شهرداری تهران باید به منافع بلندمدت و عمومی فکر 
کرد و به همین دلیل شهرداری تهران با روی باز از لغو 

مصوبه برج باغ استقبال کرد.« 
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صداي ریزش آب
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شــهروند| شــهردار تهران هنوز تمایلي براي 
توضیح درباره دلایل استعفایش ندارد. محمدعلي 
نجفي اگرچــه در نامه کناره گیــري اش به رئیس 
شوراي شــهر تهران بیماري جدیدي را بهانه کرده 
است اما روز پنجشنبه در پاسخ به سوال خبرنگاران 
در این باره یک بیت شــعر بــا این تعبیــر خواند: 
»علت را دیگران خواهند گفت.« او همچنین براي 
نخســتین بار به حرف هاي یکي از اعضاي شــوراي 
شهر درباره قرارداد خیالي با شرکت اروپایي واکنش 
نشــان داد: »برخی خبر دروغ می سازند و به خبری 

که خودشان ساخته اند، حمله می کنند.«
محمدعلي نجفي که روز پنجشــنبه در مراســم 
بهره برداری از ۲8 واگن جدیــد و 1۶ واگن اورهال 
شرکت کرده بود، در پاســخ به سوالات خبرنگاران 
درباره دلایل اســتعفایش این بیت شعر از مولانا را 
خواند و بعد هم آن را در صفحه توییترش نوشــت: 
»خوش تر آن باشــد که ســر دلبران، گفته اید در 
حدیث دیگران.« در ادامه وقتي که عکاســان از او 
خواستند که دســتش را براي یک عکس یادگاري 
تکان دهد، گفت که اگر دســتم را تکان دهم، یعني 
رفته ام اما هنوز نرفته ام. وقتي رفتم، دستم را تکان 
مي دهم. شــهردار تهران که از نخســتین روزهاي 
حضورش در مدیری شــهری تهران، مبارزه با فساد 
را در دســتور کار خود قرار داد و چندین پرونده از 
تخلفات مدیریت شهري سابق را به دستگاه قضائي 
ارســال کرد، اقداماتي که باعث شــد تا مخالفانش 
روز به روز در بدنه مدیریت شــهري بیشتر شود اما 
در آخر حاشیه هاي مراسم روز زن و کارهاي هنري 
دختران زیر ۹ ســال بــود که پاي او را به دســتگاه 

قضائي باز کرد و البته با قید وثیقه آزاد شد.
او سه شــنبه هفته گذشــته به دلیل فشارهاي 
سیاســي و البته یک بیماري جدید از سمت خود 
در شهرداري تهران اســتعفا کرد. این استعفا البته 
هنوز از ســوي شوراي شــهر تهران پذیرفته نشده 
اســت. با وجود این، محمدعلي نجفي گفته اســت 
که از اســتعفایش منصرف نخواهد شــد، بنابراین 
نخستین جلسه شوراي شهر تهران در  سال جدید، 
به بررسي استعفاي شهردار تهران اختصاص خواهد 
یافت و تا آن زمان همچنان مدیریت شهر تهران را 
برعهده دارد. روز پنجشنبه هم ناهید خداکرمي در 
صفحات اجتماعي اش عکسي را منتشر کرد و ذیل 
آن نوشت: »عکس یادگاري برخی از اعضای مجمع 
امید نمایندگان شهر تهران )مجلس و شورا( بعد از 
آخرین جلسه ســال1۳۹۶ که در آن اقدامات انجام 
شده، برای حل مشــکات تهران مرور شد و البته 

مهمترین بحث استعفای نجفی بود.«
قرارداد با لهستان و پاسخ شهردار تهران 

شهردار تهران در ۷ماهي که شهردار تهران بود، از 
سوي اعضاي شورا مورد بي مهري قرار گرفت. آنها در 
جریان احضارش به دادستاني هیچ واکنشي از خود 
نشان ندادند. بعد هم شایعاتي براي فشارهاي حزب 
کارگزاران مطرح شد و مسأله تا آنجایي پیش رفت 
که رئیس کمیسیون حمل ونقل شوراي شهر تهران 
و عضو نزدیک به کارگزاران هم درباره سفر لهستان 
شــهردار تهران ابهاماتي را مطرح کرد: »شهرداری 
تهران از یک شــرکت لهســتانی اتوبوس خریده، 
اما این شــرکت وجود خارجی ندارد. ما نظرمان را 
قبا دادیم و این درحالی اســت که این شرکت که 
نامش ایکاروس است و در لهستان صحبتش است، 
وجود خارجی ندارد و این موضوع را کتبا به شهردار 
تهران طی نامه ای اعام کرده ایم.« بر این اســاس، 
حرف هاي علیخاني خبر »قرارداد خیالي شــهردار 
تهران با یک شرکت اروپایي براي خرید اتوبوس در 
سفر لهستان« تا چند روز، تیتر سایت هاي اصولگرا 
شــد. این درحالي است که شــرکت ایکاروس یک 
شرکت مجارستانی است که اتوبوس های دوکابین 
این شــرکت حدود ۲۵ سال پیش برای نخستین بار 

در شرکت اتوبوسرانی به  کار گرفته شده است. 
شــهردار تهران البته روز پنجشــنبه در جریان 
برگزاري همایش حراست شــهرداري تهران براي 
نخســتین بار، حرف هاي صریحي را متوجه اعضاي 
شورا کرد: »اخیرا یکی از اعضای شورای شهر گفته، 
وقتی نجفی به لهســتان رفت، یک قراردادی برای 
خرید اتوبوس با یک شــرکتی انعقاد کرده  که اصا 
آن شــرکت وجود خارجی ندارد! بعد هم مخالفان 
به مســخره گفته اند خالی بندی شهردار بوده است 
و موافقان هم گفته اند چنین مطلبی  شــنیده شده 
اســت. همه اینها درحالی اســت که اصا در آن جا 
قراردادی نداشتیم. ما در گزارشــی که بعد از سفر 
دادیم، گفتیم به دلیل این که  سیســتم حمل ونقل 
عمومی ورشو بسیار جالب و پیشرفته است، ما درباره 
همکاری در زمینه حمل ونقل عمومی صحبت هایی 
 کردیم اما نه قراردادی بستیم و نه اتوبوسی خریدیم. 
برخی خبر دروغ می سازند و به خبری که خودشان 
ساخته اند، حمله می کنند. « نجفي درباره وضعیت 
حمل ونقل عمومي در لهســتان گفت: »در ورشــو 
بیش از ۷۰ درصد حمل ونقل شــهری به واســطه 
حمل ونقل عمومی صورت می گیــرد که این عدد 
به جز تاکسی است و  با محاســبه تاکسی ها، سهم 
حمل ونقل عمومی به بیش از ۹۰ درصد می رسد اما 
درحال حاضر، سهم  حمل ونقل عمومی از سفرهای 
درون شــهری تهران ۲۰ درصد است که با احتساب 
تاکســی ها، این رقم به 4۰ درصد می رســد. « او از 
مذاکره برای قراردادی جدید برای خرید ۶۳۰ واگن 
برای مترو تهران خبر داد: »این قــرارداد که اخیرا 
مذاکرات آن با یک شــرکت چینی در کنسرسیوم 
شرکت واگن ســازی تهران انجام شده و مناقصات 

آن هم انجام شده اســت، به  زودی منجر به امضای 
قرارداد در اوایل  سال 1۳۹۷ خواهد شد.«

یكي از علل ابتلا به سرطان دست گذاشتن 
روي 278 حساب شهرداري است

بعد از اســتعفاي نجفي، برخي از اعضاي شوراي 
شــهر تهران مثل زهرا نژادبهرام یا محمد سالاري 
گفتند که نجفــي به دلیل فشــارهاي سیاســي 
کناره گیري کرده و برخي چهره هاي سیاسي هم با 
هشتگ »نجفي تنها نیست« به این موضوع واکنش 
نشــان دادند، مثل سعید شــریعتي که در این باره 

نوشــت: »بعدهــا در تاریخي 
پزشــکي مي نویســند یکي از 
علل ابتاي یک شبه به سرطان 
دست گذاشــتن  پروســتات 
روي ۲۷8 حســاب شهرداري 
تهران است که ابزار میلیاردها 
تومان پولشــویي بــه نفع یک 
نیــروي خاص بوده انــد و تنها 
نشــتي  تومان  1۵۰۰میلیارد 
شخصي، به نفع نفر دوم سابق 
در شهرداري تهران بوده است.« 
صــادق زیبــاکام، اســتاد 
دانشــگاه در یادداشــتی بــه 
دلایل استعفاي شهردار تهران 
اشــاره کرد: »من فکر می کنم 
اگــر محمدعلی نجفــی مانده 

بود بیشــتر باید تعجب می کردیم تــا رفتنش! اگر 
مجموعه عواملی  که باعث شدند او برود را کنار هم 
قرار دهیــم به این نتیجه خواهیم رســید که اتفاقا 
ســوال این نیســت که چرا نجفی رفت بلکه سوال 
این اســت که چرا نجفی نرفت؟ در همان آغاز کار، 
شــهردار در معرض فشــارهای زیادی بود.« او در 
نوشته خود نخســتین و مهمترین فشاری که روی 
شهردار وجود داشــت را میراث قالیباف، استخدام 
ده ها هزار نیروي انساني، حجم گسترده بدهی های 
این نهاد به بانک ها، پیمانــکاران و نهاد های دیگر، 
ســنگ انداختن و عدم همکاری نهاد های وابسته 
به اصولگرایان، نیروهاي شایســته اصولگرایان که 
با مخالفت اصاح طلبان روبــه رو بودند و همچنین 
مشــکل نیروهاي خودي عنوان کرد: »کســر قابل 
 توجهی از انتظاراتی که از نجفی و شورای شهر وجود 
داشــت از ناحیه اصاح طلبــان و جریانات معتدل 
و میانه رو بود، برای این که به شــهرداری راه یابند.« 
زیباکام در ادامه نوشــته اش نخستین و مهمترین 
گام نجفی را شفاف کردن بودجه شهرداری دانست: 
»بســیاری از درآمدهایی کــه در دوران حاکمیت 
اصولگرایان به دست می آمد و مخرب محیط  زیست 
بود، توسط نجفی پسندیده نبود؛ مانند برج سازی، 
مجتمع سازی، فروش باغات و زمین هایی که فضای 
سبز هســتند و... کنار آمدن با ارگان ها و نهاد های 
دیگر ازجمله مشکات شهرداری تهران بوده است. 
نجفی ســعی کرد جلوی این گونه کارها را بگیرد و 
اجازه ندهد که سیاست اصولگرایان، شهر تهران را 
به جنــگل بتن تبدیل کند. اما مشــکل این بود که 
زمانی که جلوی ایــن درآمدهای مخــرب گرفته 
شد، مشــخص نبود جای این درآمدها کدام درآمد 
جایگزین خواهد شد.« او همچنین به ماجراي رقص 
کودکان اشاره کرد: »رقص چند دختربچه خردسال 
و مــوج حماتی کــه اصولگرایان علیــه وی به راه 
 انداختند، تیرخاصی بود که باعث شد نجفی آن را 
بهانه کرده و خود را نجات دهد. واقعیت آن است که 
هر فرد دیگری جای نجفی بیاید با همین مشکات 

روبه روست.« 
حسین دهباشــی، پژوهشــگر و فعال رسانه ای 
در توییترش نوشــت: »از اولش معلوم بود به سالی 
نکشــیده، اهل دارالخافــه چــراغ برمی دارند در 
جست وجوی یکی مثل شهردار قبلی! چرا؟ چون هر 
چقدر خوب حرف می زنند، خواب آلوده و شلخته و 
تنبانه کار می کنند. دست هایشان برای کار سخت، 
زیادی نرم است و در برابر نامایمات قهر می کنند.«

محمدرضــا عــارف، نماینــده تهــران و رئیس 
فراکسیون امید هم در این باره گفت: »سمت شهردار 
تهران بسیار کار سختی است و شاید موانعی باشد، 
باید بررسی کنیم ببینیم علت چیست؟ خوشبختانه 
ما شورای شــهر خوبی داریم که حامی شهرداری 
اســت. مردم هم همراهی می کنند. از شورای شهر 
خواهش می کنم موارد مورد استعفا را بررسی کنند 
تا اگر مشکلی است، رفع شود و محمدعلی نجفی و 
همراهانش بتوانند با قدرت به کار خود ادامه دهند.«

اصغر ســلیمی، نماینده دیگري بــود که به این 
موضوع واکنش نشــان داد: »شــهرداری پایتخت 

کشورمان در ایام پایانی  سال باید تمهیدات ویژه ای 
بیندیشد، ولی متاســفانه با اقدام نادرستی مواجه 
شــده اســت.« ابوالفضل ابوترابی، عضو کمیسیون 
شــوراها و امور داخلی کشــور در مجلس شورای 
اســامی هم گفت: »منتظــر اعام نظــر و بیان 
گزارش شورای شــهر تهران به کمیسیون شوراها 
و امور داخلی کشــور در مجلس هستیم تا حداقل 

اطاع رسانی شفافی در این زمینه صورت بگیرد.« 
در این میان، امــا برخي ســایت هاي نزدیک به 
اصاح طلبان ازجمله اصاحات پــرس خیلي زود 
شــائبه انفصــال از خدمــت 
شهردار تهران را منتشر کردند: 
»طبق برخی شنیده ها احتمال 
صدور حکم انفصال از خدمات 
دولتی بــرای نجفــی افزایش 
یافته، البته ادعا شده است این 
حکم به شــهرداری وی ربطی 
ندارد!« این در حالي اســت که 
شــهردار تهران چنــدي قبل 
بعد از افشاي تخلفات مدیریت 
شهري گذشته در توییتر خود 
نوشته بود: »من با آگاهي کامل 
از تبعات مبارزه با فســاد به این 
عرصه آمده ام، بــراي پرداخت 
هزینه هاي بیشــتر هم آماده ام. 
انتشــار مطالب مملــو از دروغ 
و تهمت و بهتان مرا وادار به عقب نشــیني نخواهد 
کرد. مبارزه واقعي با فساد با افشاگري هاي توخالي 
متفاوت اســت و مردم بهتریــن قضاوت کنندگان 

هستند.«
 در شهرداري کسوت سياسي را از تن به 

در کردم
شــهردار تهران در همایش حراست شهرداري 
تهران درباره حراســت شــهرداري تهران گفت: 
»حراست در شــهرداری تهران به آن معنی که در 
دســتگاه های دیگر وجود دارد، وجود نداشت اما 

تعمد و اصرار داشــتم که یکی از دوستان باسابقه، 
خوشــنام و باتجربه را برای این مسئولیت بیاورم و 
خوشبختانه آقای قالیباف برای حراست شهرداری 
تهران معرفی و انتخاب شدند و در این ۶ ماه هم از 
کار حراست راضی هستم.« به گفته نجفی، حراست 
در همه دستگاه ها مهم است و به ویژه در دستگاهی 
مانند شهرداری تهران که در معرض آسیب و فساد 
بیشتری قرار دارد، این اهمیت دوچندان می شود: 
»ما شعار مبارزه با فساد و شفاف سازی را که اعتقاد 
قلبی من است، در شهرداری تهران مطرح کردیم 
و از این جهت کار حراســت اهمیت بیشتری پیدا 
می کند. حراست  در شــهرداری و سایر دستگاه ها 
باید قدرت تحلیل مســائل را داشــته باشــند تا 
بتوانند پیش بینی و پیشگیری کنند. درایت در کار 
حراست یک ضرورت اســت، بی درایتی مسئولان 
حراست می تواند هم برای دســتگاه ها و هم برای 
افرادی که ممکن است حق شــان پایمال و به آنها 

ظلم شود، فاجعه بیافریند.
یکــی از شــعارهایی که بــرای تهــران دنبال 
می کردیم و ان شــاءالله دنبال خواهد شد، مسأله 
اخاق شــهروندی اســت.« او معتقد اســت که 
حراســت نباید در گیر و دار مسائل سیاسی بیفتد: 
»من از صمیم قلب این شــعار را مطرح کردم که 
»شــهرداری تهران باید از مســائل سیاسی فارغ 
شود«. از قبل از انقاب اسامی که با شهید چمران 
بودم، به دستور ایشــان آمدم و این درحالی است 
که اگر یک ماه دیگر می مانــدم، باید از دکترایم در 
یکی از بهترین دانشــگاه های دنیا دفاع می کردم 
اما وقتی شــهید چمران گفت بیا، من آمدم. از آن 
روز تا امروز نیز آدم سیاســی بودم و در گروه های 
مختلف، مواضع سیاسی داشتم، اما روزی که وارد 
شهرداری تهران شدم، گفتم من کسوت سیاسی را 
از تن به در می کنم و می خواهم به عنوان خدمتگزار 
مردم خدمت کنم.« شــهردار تهران همچنین در 
مراسم رژه صبحگاهی و پیشواز نیروهای شهربان 
و حریم بان از نوروز شــرکت کرد. نجفي از اجراي 
طرح توسعه انضباط شهری در  ســال آینده خبر 
داد و گفت: »از ســه ماه قبل بــا حضور چند تن از 
معاونان، فرمانده یگان حفاظت شهرداری، رئیس 
حراست و بازرســی روی طرحی کار کرده ایم که 
حدود دو هفته قبل به مرحله نهایی رسید و اجرای 
آن در  سال آینده چهره شهر را زیباتر خواهد کرد. 
براساس این طرح، در  ســال آینده با عدم انضباط 
شهری در هر شــکل و هر جای شهر مبارزه جدی 
انجام می دهیم.« او نیروهای شــهربان و حریم بان 
را چشــم بینا و دست پرقدرت شــهر برای مبارزه 
بــا هرگونه تخلف، برخــورد و ناهنجــاری نامید: 
»سابقه سال های گذشته نشان می دهد که عده ای 
فرصت طلب و ســودجو مترصد این هستند که در 
این ایام شروع به ساخت وساز در بخش حریم کرده 
و بعد هم مدعی شوند اما باید شرایط برخورد با آنها 

فراهم شود.«

شهردار تهران درباره شایعات قرارداد در لهستان توضيح داده و می گوید استعفایش را پس نخواهد گرفت

پس لرزه هاي یک استعفاي غیرمنتظره 
   محمدعلي نجفي در واکنش به سوالی درباره استعفایش: خوش تر آن باشد که سر دلبران، گفته اید در حدیث دیگران

   شهردار تهران: بعضی خبر دروغ می سازند و به خبری که خودشان ساخته اند، حمله می کنند

یكی از اعضای شورای شهر 
گفته؛ وقتی محمدعلی نجفی به 
لهستان رفت، قراردادی برای 
خرید اتوبوس با یک شرکت 

بست  که اصلا آن شرکت وجود 
خارجی ندارد. بعد هم مخالفان 
به مسخره گفته اند، خالی بندی 
شهردار بوده است و موافقان 
هم گفته اند چنين مطلبی 

 شنيده شده است. همه اینها 
درحالی است که اصلا در آن جا 

قراردادی نداشتيم

رنا
: ای

س
عک

  


